



Studentrådet SU

## REFERAT

Studentrådet SU sitt møte 29.01.19 kl 16.15 på Dragvoll

Møteleder: Magnus Landheim  
Ordstyrer: Helene W. Zacho  
Referent: Elin Juliussen

### *Studentrådet SUs medlemmer:*

FTV A	Karoline Abildsnes
FTV B	Lars Bjørnar Vist
FTV D	Magnus Landheim
FTV C	Helene Wettermark Zacho
GEO	Vibeke Uthaug
SOSANT	Lone Bergland Christoffersen
ISS	Mathilde Breda Enkerud
IPL	Simen Aakre
IPL	Steffi Schenzle
IPL	Cajsa Sofie W. Moberg
ISA	Patrycja Agnieszka Sudol
ISA	Kristina Ekhorn
PSYK	Aase Martens
PSYK	Ida Maria Brennhagen
PSYK	Sol-Andrea Ness
ILU	Camilla Sagelv Øyen
ILU	Torkil Seljestokken
ILU	Solveig Tellevik

### *Meldt fravær:*

ISS	Iver Matias Linge Glomnes
GEO	Marte Westad
SOSANT	Maria Victoria Silva
LTV SU	Brage Lauten

### *Ikke møtt:*

ISA	Elfur Thorhildar Helgadóttir
ISS	Trine Øverås

### *Observatør:*

Styret	Siri Arnesen
--------	--------------

### **Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent, møteleder, ordstyrer og referent valgt.

Saklista ble godkjent.

Magnus hadde en kort intro på møteteknikk.

- Ref-sak 01/19 Godkjenning av referat 27.11.18**  
Referatet ble godkjent.
- Ref-sak 02/19 Saker fra studenttillitsvalgte, orientering fra FTVene**  
FTV Lars Bjørnar har vært i flere møter, ILM, planlegger seminaret  
FTV Karoline vi har jobbet oss sammen og sett på saker vi skal jobbe med dette semesteret  
Psyk har vært i diverse møter på inst. og har det bra  
Ny ITV er Sol – velkommen☺  
ILU Ny ITV; Solveig  
Kartlegger situasjonen rundt PTV på ILU  
Har vært i diverse faste møter. De har omorganisert seg i forhold til linjeforening og ITVene.  
ISS har vært i inst.møte, utdanningsrådet, ansettelsesmøter og hatt kontorvakt  
ISA var i inst.styremøte før jul, har hatt ansettelser, er i arbeidsgruppe om Tunga.  
Evaluering av opptakskvota  
Styre-Siri presenterte seg.  
Har vært i styremøte 16/1, formøte før ledersamlingen på Oppdal. Det er valg til Landsmøtet NSO på STi-møtet.  
IGE har vært i diverse møter, ansettelse med pedagogisk komite, hatt kontorvakt  
IPL har hatt kontorvakt, har ny ITV; Cajsa.  
Pga mugg i bygget må de ansatte ved IPL flytte ut og inn i en mulig brakkerigg  
Elin Minnet om påmeldingen til oppstartseminaret, at alle skal sende inn 3 alt. til kontorvakter, arbeidskontrakten må leveres inn snarest.  
FTV Magnus setter seg inn i FTV-jobben  
FTV Helene Har vært i mange møter og fått masse info og mye å sette seg inn i som ny FTV
- SU-sak 01/19 Møtedatoer for våren 2019**  
Vedtatte møtedatoer for våren 2019 er:  
12/2, 26/2, 12/3, 26/3, 9/4, 24/4 og 7/5.  
Det ble vedtatt at dette semesteret skal møtene starte kl 16.30
- SU-sak 02/19 Pedagogiske komiteer**  
Instituttlista ble gjennomgått og det de to siste skal komme i løpet av uka.
- SU-sak 03/19 Oppfølging av høring om faglig lokalisering**  
Magnus oppsummerte og det ble en liten oppfølgingsdiskusjon.  
Studentrådene HF og SU skriver felles hørings svar og sender.
- SU-sak 04/19 Workshop: Hvordan nå ut til studentene?**  
Lars Bjørnar innledet og det ble delt opp i grupper som diskuterte temaet.  
LB oppsummerer alle innspillene etter møtet.
- SU-sak 05/19 PTV-ordninga**  
Karoline innledet og diskutert.  
Ble enige om å lage et «slektstre»
- SU-sak 06/19 Eventuelt**  
Magnus Minnet om påmeldingen til oppstartseminaret, at alle skal sende inn 3 alt. til kontorvakter, arbeidskontrakten må leveres inn snarest.  
Les godt på sakspapirene til møtene, har du spørsmål så spør FTVene  
LB Ønsker dere formøte til studentrådsmøtene så fra til FTVene  
NSO kandidatene til Landsmøtet NSO velges på STi-møtet på torsdag.  
- Det blir formøte i Oslo 15.-16. mars for alle «nye» representanter.

- Suppleringsvalg til FUL og valg til VT på STi-møtet  
Orienterte om de nye bokskapene  
Patrycja skal på workshopen om opptak av nye studenter i morra  
Ida tok opp at fristen for å søke om lesesalsplass er 25/1. da er mange i innspurten av masterskrivinga. Kan ikke denne fristen flyttes til før jul?  
Magnus sjekker dette på fakultetet.  
Lone spurte om henvendelsen som er kommet på mail om konfliktsaken på ISA – Patrycja tar seg av dette.  
Karoline Informerte om at det blir sosialt samvær i Cafe Sito etter møtet

### **Evaluering av møtet**

Innspillene tas til etterretning

Møtet ble hevet kl 18.15

**Magnus Landheim**  
møteleder (sign.)

**Elin Juliussen**  
referent (sign.)